
Protokół z   XLV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 28 grudnia  2017  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał zebranych, stwierdził, że w sesji bierze udział 12 

radnych, nieobecni radni to J. Małagocki, A Sieczkoś i M. Drzewi,  następnie przedstawił 

porządek obrad. 

Porządek obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylającej uchwałę w sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa;  

b) określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa; 

c) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2017 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków;  

6. Zapytania i interpelacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, bez poprawek. 

Ad. 2. 

Protokoły z XLIII i XLIV sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały jednogłośnie. 

Ad.3.  

Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami zostało dostarczone radnym przed sesją. 

Radna A. Mikusek zapytała, o koszt budowy ulic Balkowszczyzny, Lipowej i Kwiatowej. 

Burmistrz odpowiedział, że nie pamięta dokładnej kwoty na Belkowszczyznę a przetarg na 

Lipową i Kwiatową został dopiero ogłoszony. Radny D. Chmielewski nawiązał do remontu 

filii GOK w Lipie, zapytał, czy będzie tam ktoś zatrudniony. Burmistrz poinformował, że 

będzie taka potrzeba. Radny M. Balbier zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na ulice 

Sportową i Turystyczną. Burmistrz poinformował, że na koniec stycznia. Radna A. Mikusek 

zapytała, jak mieszkańcy ul. Turystycznej będą dostawać się do swoich posesji, gdy ulica 

będzie rozkopana. Burmistrz wyjaśnił, że zamierza zrobić najpierw stabilizację gruntu a 



dopiero później asfalt. Przewodniczący Rady zapytał, czy przetarg na odbiór odpadów w I 

kwartale wygrał MZK Stalowa Wola. Burmistrz potwierdził, poinformował, że w końcu 

lutego będzie zakupiona śmieciarka i od II kwartału spółka będzie zbierać odpady. 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał radnych z korespondencją, jaka do niego wpłynęła: 

-uchwałą RIO w sprawie unieważnienia uchwały w sprawie dotacji na remont nagrobka; 

-uchwałą RIO w sprawie wszczęcia postępowania o unieważnienie uchwały w sprawie 

wzorów deklaracji dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa.  

Radny D. Chmielewski zaapelował o pomoc dla parafii przy renowacji nagrobków. Zwrócił 

uwagę, że członkowie stowarzyszenia co roku zbierają na renowację nagrobków poświęcając 

swój czas i jest to warte wsparcia ze strony gminy. Przewodniczący Rady stwierdził, że ta 

sprawa ciągnie się pół roku i brak dobrej woli do jej zakończenia. Burmistrz przypomniał, że 

w taki sposób nie można wydać środków. Radny K. Oszust stwierdził, że cała sytuacja 

wynikła z różnicy zdań między dyr. W. Plennikowskim i burmistrzem. Radny J. Żelazny 

poinformował, że zbiera pieniądze podczas zbiórek na cmentarzu ale nie godzi się na 

sytuację, gdy odnawiane są nagrobki osób, których rodziny żyją i mogłyby to wykonać we 

własnym zakresie. Następnie Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z pismami ZSO i ZS 

w Zdziechowicach oraz pismem Prokuratora Okręgowego w Kolbuszowej w sprawie 

dostarczenia dokumentów. 

Na zakończenie Przewodniczący Rady odczytał apel mieszkańca Lipy, Grzegorza Górskiego 

o pomoc w leczeniu. 

Ad.5. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylającej uchwałę w sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa; uchwała została podjęta jednogłośnie; 

b)  określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa; 

uchwała podjęta została jednogłośnie; 



c) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2017 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków; uchwała podjęta została jednogłośnie; 

Ad.6. 

Radny J. Żelazny zwrócił uwagę, że radny Rady Powiatu W. Plennikowski nie informuje o 

działaniach podejmowanych na rzecz gminy. Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że o 

działaniach radnego można dowiedzieć się z protokołów z posiedzeń Rady Powiatu, można 

też zapytać go osobiście. Burmistrz poinformował o koncepcji wykonania parkingu w ciągu 

drogi powiatowej w kierunku Ireny, przy szkole w Zaklikowie. Przewodniczący Rady 

odczytał zebranym życzenia świąteczne Posła na Sejm RP, Rafała Webera. 

Ad.7.                       

Wobec braku dalszych pytań i wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady XLV Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

        Mirosław Mach 


